

8004	Edmond Latour,—jument blessée, en règlement, dette et frais	\$175.00
8252	Arthur B. Doray,—vitre brisée	45.00
8197	Dieudonné Fafard,—salaire	24.50
8212	Gilbert Gauthier,—voiture brisée	60.00
8295	Adrien Lefebvre,—bicycle brisé	13.50

2.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$76,724.77, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—Soumise une lettre de M. E. Chamoux, de vendre à la Cité un certain terrain situé sur la rue Clarke.

Résolu: D'informer M. Chamoux que le Ville n'a pas besoin de ce terrain.

4.—Soumise une communication du Secrétaire du Bureau, demandant l'autorisation de faire faire certains changements aux dispositions de l'ameublement, dans l'intérêt du service.

Résolu: D'accorder ladite autorisation.

5.—(16055) Soumis un rapport du Département en Loi, in re Paul Turgeon vs La Cité de Montréal, réclamation pour prétendus dommages résultant de l'exhaussement du niveau de la rue Stadacona.

Résolu: De référer de nouveau ledit rapport au Département en Loi.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

8004.	Edmond Latour, mare injured, in settlement of debt and costs	\$175.00
8252.	Arthur B. Doray, glass broken	45.00
8197.	Dieudonné Fafard, salary	24.50
8212.	Gilbert Gauthier, vehicle damaged	60.00
8295.	Adrien Lefebvre, bicycle broken	13.50

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$76,724.77, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

3.—Submitted a letter from Mr. S. Chamoux, offering to sell to the City a certain piece of land situated on Clarke street.

Resolved: That Mr. Chamoux be informed that the City does not need said piece of land.

4.—Submitted a communication from the Secretary of the Board, asking for authorization to have certain changes made in the disposition of the furniture, in the interest of the service.

Resolved: To grant said authorization.

5.—(16055) Submitted a report from the Law Department in re Paul Turgeon vs the City of Montreal, claim for alleged damages resulting from the elevation of the level of Stadacona street.

Resolved: That said report be referred back to the Law Department.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.